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Місто Луцьк Місце проведення засідання:
«10» березня 2020 року вул. Богдана Хмельницького, 19, каб.105

Список присутніх членів громадської ради – (додаток).

Слухали:  Голову  Громадської  ради  при  Луцькому  міському  голові  В.О.
Данилюка, який оголосив проект порядку денного засідання:

1. Встановлення ІТП в будинках завокзального мікрорайону Луцька.
2. Плани реконструкції Театрального майдану м. Луцька.
3. Різне.
Вирішили: Затвердити запропонований порядок денний.
Голосували:
«ЗА» 9 Дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Питання 1: Встановлення ІТП в будинках завокзального мікрорайону Луцька.

Слухали: Інформацію  директора  ДКТ  Луцьктепло  Івана  Скорупського,  де
йшлося  про  програму  встановлення  теплопунктів  в  будинках  завокзального
мікрорайону, 40 та 33 кварталів. Проектом передбачено встановлення 254 ІТП на
житлові будинки за рахунок проектних коштів. До березня 2021 року мають бути
встановлені  усі  ІТП.  Станом  на  сьогодні  визначено  певний  алгоритм,  який
дотримується ДКТ Луцьктепло. Певні ОСББ  подають заявки на встановлення ІТП,
та  гарантують,  що будинки технічно  готові  для  встановлення  ІТП,  мешканці  не
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заперечують до підключення інженерних мереж в своєму житловому будинку. Тоді
призначається відповідальна особа за встановлення ІТП в  цьому будинку. Перша
партія  ІТП  має  прибути  в  березні,  а  встановлення  розпочнеться  в  квітні  після
опалювального  сезону.  На  сьогодні  підприємство  ДКТ Луцьктепло  отримало  91
заявку та 2 заяви, де мешканці будинків відмовилися від встановлення ІТП.

Данилюк В.О.: Встановлення одного ІТП на скільки зменшує витрати на газ?

Відповідь: Контракт підписаний на суму майже 2,7 млн євро. Орієнтовна вартість
одного ІТП 280 000 грн. В складі ІТП буде автоматика погодного регулювання, яка
дозволятиме без доступу людини, автоматично, відбирати ту кількість тепла,  яка
буде задана програмою,  щоб забезпечити будинок теплом.  І  буде оснащене ІТП
лічильниками  тепла.  Встановлення  лічильника  зменшує  платіж  за  тепло.  Все
залежить від підготовки будинку. Чітко сказати що платіжка зменшиться на 20 чи на
30  % не  можна,  тому  що  це  залежить  від  того  на  скільки  утеплений  будинок,
підвальні приміщення, горище і т.д. Але те, що він зменшиться це факт. Разом з ІТП
будуть встановлені балансуючі регулятори, які  дозволять рівномірно розподілити
теплоносій.

Вирішили: 
1. Взяти до відома інформацію.
2. Звернутися  до  керівництва  Луцької  міськради  щодо  надання  відділу

інформаційної політики додаткових фінансових ресурсів для поширення інформації
щодо доцільності встановлення ІТП у мас-медіа, а також виготовлення паперових
інформаційних носіїв для розміщення в під'їздах багатоповерхівок Завокзального
району м. Луцька.
Голосували:
«ЗА» 9 Дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Питання 2: Плани реконструкції Театрального майдану м. Луцька.

Слухали:  Заступника начальника управління містобудування та архітектури Гулу
Софію, яка озвучила питання щодо стану реконструкції Театрального майдану. 
На момент, коли вже проведений конкурс і є визначений переможець, управління,
як замовник конкурсу, не може щось змінити в  роботі переможця. Але цей конкурс
був проведений на кращу концепцію. На сьогоднішній день, переможець конкурсу
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відмовився від розроблення самого проекту. На цей момент ведуться перемовини з
проектною  організацією,  яка  буде  займатися  цими  роботами.  Договір  ще  не
заключений,  тому  управління  містобудування  та  архітектури  та  департамент
житлово-комунального  господарства  на  даному  етапі  напрацьовують  технічне
завдання. Якщо в членів Громадської ради є якісь конструктивні пропозиції щодо
питання  реконструкції  Театрального  майдану,  можна  надсилати  їх  в  управління
містобудування та архітектури. Вони обов’язково будуть розглянуті.

Данилюк  В.О.: Як  ви  збираєтеся  забезпечити  громадське  обговорення  цього
питання?

Відповідь: Громадське  обговорення  архітектурного  конкурсу  проводилося  таким
чином: впродовж місяця по вулиці Лесі Українки були виставлені всі проекти, які
надійшли на конкурс.  Управління неодноразово спілкувалося з засобами масової
інформації. Поширювали інформацію  в ФБ і в різних ЗМІ. На превеликий жаль,
було надано лише три пропозиції щодо  концепцій. Всі пропозиції були передані
членам журі.

Данилюк  В.О.:  Чи  зберігаються  ялинки  на  Театральному  майдані  і  чи  буде
побудований підземний перехід  від ЦУМа до Театрального майдану?

Відповідь:  На  даний  час  питання  будівництва  підземного  переходу  не
обговорюється. Ми говоримо про загальне облаштування Театрального майдану. 
Щодо ялинок, їх подальше місце розташування буде вирішено, коли буде створений
сам проект. За інформацією відділу екології, ялинки знаходяться в аварійному стані.
Це питання ще обговорюється і остаточного рішення ще немає.

Вирішили:
1. Взяти інформацію до відома.
2. Рекомендувати  управлінню  містобудування  та  архітектури  суттєво
покращити діалог з громадськістю.
3. Звернутися  до  виконуючого  обов’язки  міського  голови  Г.О.  Пустовіта  з
проханням  включити  2  представників  від  Громадської  ради  в  журі
архітектурного  бліц-конкурсу  на  кращу  концепцію  реконструкції
Театрального  майдану,  склад  якого  затверджений  відповідним  рішенням
міськвиконкому  і  не  може  складатися  лише  зархітекторів,  а  повинен
доповнюватися й представниками громадськості.

Голосували:
«ЗА» 9 Дев'ять;
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«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Питання 3: Різне.

Слухали:  В.О.  Данилюка,  який  ознайомив  з  відповіддю  Луцької  міськради  на
звернення  профспілки  працівників  поліції,  щодо  безкоштовного  проїзду
працівників поліції.
Вирішили:  Взяти  до  відома  дану  інформацію  та  звернутися  до  Профспілки
працівників  поліції,  щоб вони вирішили це  питання  так,  як  це  влаштує  Луцьку
міську раду, платників податків та працівників поліції.
Голосували:
«ЗА» 9 Дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Слухали:  В.О.  Данилюка,  який озвучив  відповідь  в.  о.  директора  департаменту
ЖКГ  Надії  Коленди,  щодо  облаштування  зливної  каналізації  на  перехресті  вул.
Балківської  і  Петра  Маха.  Замовлена  проектно-кошторисна  документація  на
поточний  ремонт.  Після  виготовлення  проектно-кошторисної  документації  та
визначення вартості буде розглянута можливість виконання робіт. Ця проблема не
вирішується вже більше 2 років, замість реальної роботи - бюрократичні відписки. 
Вирішили: 

1. Взяти до відома.
2. Рекомендувати  кадровій  комісії  Луцької  міської  ради  не  погоджувати

призначення Надії Коленди ні на посаду керівника Департаменту ЖКГ, ні на посаду
заступниці. 

3. Контроль  за  виконанням цього  рішення покласти  на  голову  Громадської
ради Данилюка В.О.
Голосували:
«ЗА» 9 Дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Слухали: В.О. Данилюка,  відповідь Управління соціальних служб для дітей,
сім’ї та молоді щодо добудови Інтеграційного центру для дітей та молоді на вул.
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Бенделіані. 
Вирішили:  На  наступне  засідання  запросити  секретаря  міської  ради  Г  .О.
Пустовіта,  керівників  виконавчих  органів,  представників  громадськості  і  членів
громадської ради для того щоб напрацювати консолідоване рішення щодо побудови
центру  реабілітації  та  денного  перебування  для  дітей  та  молоді  з  особливими
потребами. 
Голосували:
«ЗА» 9 Дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Слухали: В.О. Данилюка, який ознайомив з відповіддю, щодо встановлення
по вул. Стрілецькій навпроти Юріївської церкви ПЦУ  пам'ятного знаку на честь
провідників боротьби за Українську державність в 1918-1921 рр. Андрія Мельника,
Євгена Коновальця і Симона Петлюри, які перебували в м. Луцьку на початку 1919
р. як інтерновані польською владою; стан та перспективи реконструкції колишнього
ресторану «Світлофор», де до Другої світової війни перебував залізничний вокзал
(питання розглядалося в червні 2019 р., відсутність будь-якої інформації, участь у
засіданні  19.11.19  керівників  відповідних  структурних  підрозділів  Луцької
міськради, також «Укрзалізниці»).
Вирішили: 

1. Звернутися  до  виконувача  повноважень  Луцького  міського  голови  Г.  О.
Пустовіта з з рекомендацією, щоб Луцька міська рада знову звернулася ще раз до
керівництва  Львівської залізниці  з  проханням  безкоштовно  передати  комплекс
колишнього  ресторану  «Світлофор»  у  власність  громади  міста  Луцька,  для
подальшого створення там музейного та рекреаційного пунктів.

2. Звернутися   до  начальника  управління  архітектури  та  містобудування  з
проханням  надати  статус  скверу  зеленої  зони,  що  знаходиться  перед  колишнім
рестораном  «Світлофор»  і  продовжується  до  вул.  Стрілецької. Після  цього,
невідкладно (21 квітня виповнюється 100 років із підписання антибільшовицького
договору  Симона  Петлюри  та  Юзефа  Пілсудські)  забезпечити  встановлення  в
скверику  невеликої  пам'ятну дошку  з  відповідним  написом  «За  вашу  і  нашу
свободу!  (на  честь  сторіччя  підписання  договору  між  Україною  та  Польщею
Симоном Петлюрою та  Юзефом Пілсудським 21.04.1920  року),  оскільки  в  2020
році  на державному рівні  заплановані  урочистості  з  цієї  нагоди як  в Республіці
Польща, так і в Україні.

3. Контроль  за  виконанням цього  рішення покласти  на  голову  Громадської
ради Данилюка В.О., просити виконувача повноважень Луцького міського голови

5



Пустовіта Г. О. також взяти вирішення цього питання на особистий контроль.
Голосували:
«ЗА» 9 Дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Слухали: В.О. Данилюка, який озвучив звернення Володимира Кеца, голови
громадської організації «Союз інвалідів Чорнобиля Волині», з проханням вирішити
наступне  питання.  Облаштувати  квітник  біля  меморіальної  дошки  Фуріву  І.  І.,
встановленої на території ГО "Січ Волині" на вул.Пушкіна,2.
Вирішили: Звернутися до виконувача повноважень Луцького міського голови Г.О.
Пустовіта, з проханням позитивно вирішити це питання.
Голосували:
«ЗА» 9 Дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Слухали: В.О. Данилюка з пропозицією наступне засідання Громадської ради
при Луцькому міському голові призначити 30 квітня 2020 року о 16:00.
Вирішили: Призначити наступне  засідання  Громадської  ради  при  Луцькому
міському голові призначити 30 квітня  2020 року о 16:00.
Голосували:
«ЗА» 9 Дев'ять; 
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Голова громадської ради Володимир Данилюк
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Додаток 
Протоколу № 13

Засідання громадської ради 
при Луцькому міському голові

від 10.03.2020 р.

Список присутніх членів громадської ради:

№ Назва інституту громадянського суспільства Прізвище ініціали 
представника ІГС/ 
уповноваженої особи 

1 ГО батьків дітей з психофізичними вадами 
розвитку «Повір у себе»

Гачукова І.О.

2 ГО Форум українських журналістів Данилюк В.О.
3 БО Творчість заради життя Журавльова Н.М.
4 ГО Спілка воїнів АТО Волині Ковальський П.О.
5 ГО Волинський центр здоров`я Новосад С.А.
6 ГО Спілка Батьків інвалідів з розладами 

аутичного спектру «Янголята»
Поліщук Ю.Ю.

7 ГО Центросвіти Університет третього віку Степанюк О.М.
8 ВОБФ Переображення Стицун А.С.
9 ГО Молодіжна Платформа Ткачук Ю.І.
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